

الدوحة في: ٢٥ يناير ٢٠٢٦

Subject: Announcement of Annual Financial Results for Al Mahhar Holding (Q.P.S.C.) on February 12, 2026.

الموضوع: موعد الإفصاح عن البيانات المالية السنوية لشركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق.) في ١٢ فبراير ٢٠٢٦.

Al Mahhar Holding Company (Q.P.S.C.) is pleased to inform you that the disclosure of the financial results for the period ending on December 31, 2025, will be on 12/02/2026 following the convening of its Board of Directors meeting and closing of the daily trading session on Qatar Stock Exchange.

يسر شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق.) اعلامكم بأنه تم تحديد موعد يوم الخميس الموافق ٢٠٢٦/٠٢/١٢ للإفصاح عن البيانات المالية السنوية للفترة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥، وذلك بعد انعقاد اجتماع مجلس إدارة الشركة وبعد إغلاق جلسة التداول اليومية في بورصة قطر.

In addition, the Investors Conference Call will be held via Zoom on February 15, 2026, at 1:30 PM Doha time to discuss the company's financial results for the year 2025.

وسوف يعقد مؤتمر المستثمرين عبر الهاتف لمناقشة النتائج المالية السنوية لعام ٢٠٢٥ بواسطة تطبيق زوم بتاريخ ٢٠٢٦/٠٢/١٥ في تمام الساعة الواحدة والنصف ظهراً بتوقيت الدوحة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق.)